
90890

To: 5.1.2e [ERE @ minvws.nl]
From: 5.1.2e .2e

Sent: Tue 9/1/2020 8:48:26 AM

Subject: RE: t.i. Advies en nota BR formaliseren LCDK

Received: Tue 9/1/2020 8:48:26 AM

image001.png

Ik snap de behoefte, maar zou dit wel vooraf expliciteren richting CIBG en zodat het een afweging kan zijn in de

besluitvorming over wat wel en niet kan.

Verzonden: dinsdag 1 september 2020 10:47

Aan: 5.1.2e 2e ) JIE ominvws.nl>
Onderwerp: RE: t.i. Advies en nota BR formaliseren LCDK

Hoi ERED snap ik en normaliter natuurlijk niet meer dan logisch, maar nu met COVID worden alle mantels/azanbestedingen aan

laars gelapt (afgelopen vrijdag voor 200 miljoen testmateriaal ingekocht zonder aanbesteding...). Ook personeel doen we nu al

maanden niet via een mantel want daar hebben we eenvoudigweg geen tijd voor.

(uiteraard wel met accoord minister)

Dat willen we kunnen continueren....

croc {EER
van: SEED )SRE© minvws.ni>

Verzonden: dinsdag 1 september 2020 10:45

Aan: [IEEEEE @minvws.nl>

Onderwerp: RE: t.i. Advies en nota BR formaliseren LCDK

Dank!

Nog een opmerking bij de handreiking: daar lees ik ‘e Moet flexibel zijn; met een vast team dat snel opgeschaald kan

worden indien nodig. Tempo moet erin gehouden kunnen worden, indien nodig ook onconventionele wegen kunnen bewandelen

(niet vastzitten aan mantels/aanbestedingsregels).’
Het CIBG is wel degelijks aan aanbestedings- en inkoopregels gebonden; eventuele onrechtmatigheden komen op het conto van

het CIBG en daarmee op het conto van VWS. Daar gelden dus de normale VWS-regels voor; goed om hier de afstemming over

te behouden wat de verwachtingen zijn en wat er mogelijk is. Is ook een eigenaars ‘belang’ om dit goed geregeld te hebben.

Groeten,

dubbel



dubbel


